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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az interpelláció címe: " Oltási káosz, avagy emberek haláláért felelős az Orbán-kormány" 

Tisztelt Miniszter úr,

Önök megbuktak. Megbukott az a kormányzati struktúra, amelyben például nincs helye 
egészségügyi miniszternek. Megbukott a válságkezelő tevékenységük, amely kezdődött azzal, hogy 
a vírusválság kezdetén hazaküldték a betegeket a kórházakból, és ezzel. Folytatódott a vesszőfutás 
azzal, hogy a vírus idejére időzítették orvosok és ápolók új, súlyos korlátozásokat bevezető 
munkaszerződéseit. Rengetegen kényszer hatására írták alá az új szerződést, de 5500-an nem 
engedtek a zsarolásnak. Ez 4 teljes megyei kórház teljes személyzete. Ennyien estek ki az betegek 
gyógyításából és ápolásából, miközben rekordokat dönt a fertőzöttek, a lélegeztetőgépre kerültek és 
az elhunytak száma. Majd kiderült, hogy szanaszét küldik a mentőkkel a betegeket egy-egy szabad 
belgyógyászati ágyra, olykor 60 kilométert is utaztatva egy infarktusos vagy agyvérzéses beteget.

Erre jött a totális oltási káosz. Lehet menni oltani, nem lehet menni oltani. Bedöglött az SMS-
rendszer. Össze-vissza küldözgették az embereket. Aki odament, akkor is kapott, ha nem is volt erre
érvényes időpontja. Közben hiába várnak és reménykednek az oltásban például a pedagógusok. 
Közben olyan oltásokat erőltetnek, amelyeket az unió nem engedélyezett, ami pedig Nyugatról 
behozható lett volna, azt raktáron hagyták. Más országok már el is vitték, pedig magyarok 
százezreit lehet volna menteni velük.

Miniszter úr, amit önök művelnek, az nem más: mint orbáni halálkormányzás. Az ön 
miniszterelnöke azt mondta, aki megbetegszik, meggyógyítják: ehhez képest már több, mint 16000 
magyart elvesztettünk. Azt is mondta az ön miniszterelnöke, hogy a válságkezelés sikerét az 
emberéleteken lehet lemérni. Nos, a lakosság arányában Magyarország az elsők között van az 
elhunytak számában.



Önnek le kell mondania, mert képtelen ellátni a feladatát, de a fő felelős nyilván Orbán Viktor, 
akiről most már a fideszes szavazók számára is kiderült: teljesen alkalmatlan az ország vezetésére, 
ellenben emberek ezreinek halála szárad a lelkén.

Miniszter úr, mi jön még? Hány ember halála kell még ahhoz, hogy először is, bocsánatot kérjenek, 
másodszor pedig, elhúzzanak oda, ahova a megnyomorított, gyászoló magyarok kívánják önöket?
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